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Aan de leden van de raad, 

 

In het raadsprogramma 2014 – 2018 "Open en transparant" is opgenomen dat de gemeente 

Zwijndrechtse initiatieven en evenementen wil ondersteunen, stimuleren en subsidiëren. De 

gemeente faciliteert hiervoor activiteiten en verenigingen met een goede infrastructuur. De 

eerste succesvolle editie van het Wattan festival in het Develpark is een mooi voorbeeld van 

een grootschalig Zwijndrechts evenement. Om een vervolg van het Wattan festival in 2017 

mogelijk te maken heeft het college het Develpark aangewezen als evenemententerrein.  

Daarnaast is het van belang dat we een duurzame oplossing vinden voor evenementen in 

de toekomst. De mogelijkheden voor een duurzamer evenemententerrein worden nader 

onderzocht en als optie meegenomen in de eventuele gebiedsontwikkeling van het 

Develpark. Om meer evenementen in Zwijndrecht mogelijk te maken is de realisatie van een 

evenemententerrein dat tegemoet komt aan de wens van inwoners, gemeenteraad, college 

en evenementenorganisatoren van belang. 

Daarmee maken we Zwijndrecht levendiger en aantrekkelijker. In deze brief wordt allereerst 

kort stilgestaan bij de locatie voor Wattan 2017. Vervolgens wordt uiteengezet welke 

terreinen duurzaam als evenemententerrein kunnen worden ingezet en wat daar voor nodig 

is.  

 
Wattan 2017 

Op zaterdag 17 september 2016 heeft de eerste editie van Wattan plaatsgevonden in het 

Develpark. De toenmalige locatie in het Develpark is door de aanleg van de stedelijke 

sportvoorziening niet meer beschikbaar. Om vervolg te kunnen geven aan dit succesvolle 

evenement in 2017 was het van belang op korte termijn een besluit te nemen over een 

locatie. Het evenement moet medio september 2017 plaatsvinden. Het college heeft 

besloten het Develpark aan te wijzen als locatie voor Wattan 2017. Op dit moment beschikt 

Zwijndrecht nog niet over een duurzaam evenemententerrein. Dat betekent dat ook het 

Develpark op dit moment nog niet geschikt is voor vervoer dat nodig is om podia en 

dergelijke te plaatsen. Dat betekent dat het risico bestaat dat er na het festival 

herstelwerkzaamheden moeten worden uitgevoerd. Naar inschatting bedragen de 

herstelkosten tussen de € 2.000 en € 3.000 die gedekt kunnen worden binnen bestaande 

budgetten. De organisatie van Wattan is inmiddels op de hoogte van het besluit dat het 

Develpark voor 2017 als locatie is aangewezen. Zoals gebruikelijk dienen zij nog wel het 

vergunning traject te doorlopen om te voldoen aan alle (veiligheids)eisen. 
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Onderzoek naar locaties voor evenemententerrein 

Het Ruimtelijk Intake Team heeft onderzoek gedaan naar een aantal locaties in Zwijndrecht 

die zich in meer of mindere mate lenen als evenemententerrein en heeft haar advies en 

overwegingen in onderstaande tabel in kaart gebracht:    

   

locatie Advies/ overwegingen 

Industrieterrein Bakenstein Het RIT adviseert negatief in verband met de nabijheid van het 

rangeerterrein Kijfhoek en de bijkomende risico's daarvan. 

Bakenstein ligt te dicht bij het rangeerterrein 

Noordpark Het RIT adviseert negatief. Het bruikbare terrein van deze locatie 

is van beperkte omvang. Tevens doet het dienst als beeldenpark 

wat in combinatie met een jongerenevenement risico's met zich 

meebrengt. Daarnaast biedt het niet voldoende ruimte voor 1500 

personen. 

Voormalige gemeentewerf Ringdijk Dit terrein heeft niet de  voorkeur in verband met grote kans op 

verzakkingen bij slecht weer. 

Recreatiegebied Veerplaat Dit gebied is in aanloop naar de eerste editie van het Wattan 

festival bekeken. Waterschap en het hotel gaan niet akkoord met 

een dergelijk groot evenement op deze locatie. Dit heeft onder 

andere te maken met zeldzame planten, broedplekken van 

vogels en geluidsoverlast. 

Uilenkade Dit terrein heeft niet de voorkeur omdat er veel extra maatregelen 

moeten worden genomen om de veiligheid bij het water te 

waarborgen. Dit brengt voor de organisatoren forse extra kosten 

mee en dat maakt het niet aantrekkelijk om een evenement te 

organiseren. 

Leegstaande gebouwen op de 

industrieterreinen aan de Lindtsedijk 

Het RIT adviseert negatief. Het houden van een evenement is in 

strijd met het bestemmingsplan. Daarnaast zijn er vaak 

onvoldoende voorzieningen en vluchtwegen.  

Develpark – locatie centraal in het park 

(bijlage 1) 

Deze locatie kan dienen als evenemententerrein, maar de huidige 

ondergrond is nu niet geschikt voor zwaar vervoer zoals 

vrachtwagens die nodig zijn voor het plaatsen van podia. Het 

terrein kan geschikt gemaakt worden door de verharde fietspaden 

in het park aan te passen en het grasveld te voorzien van 

drainage.  

Het bovenveld van voetbalvereniging 

VVGZ (bijlage 2) 

Deze locatie kan dienen als evenemententerrein. Het terrein is 

echter in bruikleen van de gemeente Hendrik Ido Ambacht 

waardoor er geen garanties kunnen worden gegeven voor een 

evenemententerrein voor de langere termijn. Daarnaast is er 

maar één toegangsweg en dus onvoldoende vluchtwegen. Dit 

heeft consequenties voor de veiligheid bij calamiteiten. Ook voor 

dit terrein geldt dat de huidige ondergrond zal bewerkt moeten 

worden om het geschikt te maken als evenemententerrein. 

 

Uitgaande van het onderzoek van het RIT zijn er twee mogelijke locaties namelijk een 

gedeelte van het Develpark (bijlage 1) en het boven veld bij voetbalvereniging VVGZ (bijlage 

2). De voor- en nadelen van beide locaties zijn op een rij gezet in onderstaande tabel. Op 

basis hiervan heeft de locatie Develpark de voorkeur.  
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Door de organisator van Wattan zijn we gewezen op nog een andere locatie in het 

Develpark die wellicht geschikt is voor evenementen. Deze locatie is nog niet voorgelegd 

aan het RIT maar in principe gelden hiervoor dezelfde uitgangspunten als voor de locatie 

centraal in het Develpark. We gaan daarom uit van twee opties in het Develpark. Voor 

beiden opties gelden dezelfde voor- en nadelen. Afhankelijk van welke optie het makkelijkst 

is te realiseren wordt er samen met de organisator een keuze gemaakt voor een van beide 

opties.  

 
Realisatie van een duurzame oplossing voor toekomstige evenementen 

Als gemeente willen we initiatieven en evenementen ondersteunen, stimuleren en 

subsidiëren. Uit gesprekken met verschillende ondernemers en organisatoren komt naar 

voren dat men graag meer evenementen in Zwijndrecht wil organiseren maar dat daar op dit 

moment onvoldoende ruimte voor is.  

Uit praktische overwegingen is nu voor Wattan 2017 gekozen voor het Develpark als locatie, 

rekening houdend met mogelijke herstelkosten voor het terrein. Dit is echter een incidentele 

oplossing en komt nog niet tegemoet aan de wens om een duurzaam terrein te realiseren 

waar meerdere evenementen per jaar kunnen plaatsvinden. Dat kan wel in het Develpark, 

maar daar is naar schatting een investering van € 100.000 voor nodig. Een voorstel hiervoor 

volgt bij de kadernota 2019.  

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

De locosecretaris, De burgemeester, 

 

 


